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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

 

Αθήνα, 30/08/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

          

ΘΕΜΑ: «Συνεχίζουν οι επιδρομές στις περιουσίες των πυρόπληκτων στην 

Βαρυμπόμπη και στις λοιπές  περιοχές.» 

 

Αξιότιμε Υπουργέ, 

 

Σε απόγνωση δηλώνουν οι κάτοικοι των πυρόπληκτων περιοχών της 

Βαρυμπόμπης και των υπόλοιπων περιοχών της ανατολικής Αττικής που 

βίωσαν την καταστροφικές πυρκαγιές.  

 

Συγκεκριμένα, κάτοικοι των περιοχών αυτών καταγγέλλουν ότι 

καθημερινώς  αποτελούν θύματα κλοπών από επιτήδειους, οι οποίοι 

παρουσιάζονται ως εθελοντές με σκοπό να τους βοηθήσουν να 

ορθοποδήσουν.  

 

Αναλυτικότερα, οι ίδιοι πυρόπληκτοι δηλώνουν ότι διανυκτερεύουν έξω 

από τις καμένες οικίες τους, με σκοπό να αποτρέψουν οποιονδήποτε  

επιδιώξει να εισέλθει στην περιουσία τους, αρπάζοντας και τα ελάχιστα 

διασωθέντα αντικείμενα τους ή διάφορες μεταλλικές κατασκευές, όπως  

εργαλεία, σίδερα, συρματοπλέγματα, περιφράξεις, θερμοσίφωνες και 

ηλεκτρικές κουζίνες. 

 

Χαρακτηριστικό παράδειγμα αποτελεί κάτοικος της Βαρυμπόμπης, ο 

οποίος δήλωσε σε Μ.Μ.Ε ότι τον εξόπλισαν με μια γεννήτρια παραγωγής 

ρεύματος, αλλά μετά από δυο (2) ώρες απουσίας του από την πυρόπληκτη 

κατοικία του, αυτή είχε κλαπεί.  Επίσης, τόνισε ότι τα στελέχη της ΕΛ.ΑΣ 
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περιπολούν περιοχές και κατοικίες, οι οποίες διαθέτουν οδικό δίκτυο, 

αφήνοντας άλλες που είναι πιο απομονωμένες στο έλεος της μοίρας τους. 

 

Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτώνται οι Υπουργοί: 

1) Σε τι ενέργειες θα προβείτε προκειμένου να προστατέψετε όλες τις  

περιουσίες των πυρόπληκτων κατοίκων της Βαρυμπόμπης και της 

ανατολικής Αττικής; 

2) Έχει συλληφθεί κάποιος ύποπτος για τις ανωτέρω έκνομες ενέργειες 

από τα στελέχη  της ΕΛ.ΑΣ; 

3) Δύναται η Γενική Γραμματεία πολιτικής προστασίας να 

προμηθεύσει όσους πυρόπληκτους δεν διαθέτουν ηλεκτρικό ρεύμα 

με τις απαραίτητες γεννήτριες, προκειμένου αυτοί να συνεχίσουν τις 

εργασίες αποκατάστασης των κατοικιών τους; 

 

                                Ο ερωτών Βουλευτής 

   Αντώνιος Μυλωνάκης 

 

 




